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discuteixin els dos pressupostos. Els Drs. Abelló i 
Masriera fan constar el seu vot en contra d’aquest 
acord.

E 1 Dr. Vilardell manifesta el seu desig de par
lar de la situació de la Cooperativa en relació als 
pressupostos per a defensar el vot particular pre
sentai pel Sr. Secretari d aquella Institució, en- 
caminat a demostrar al Consell la impossibilitai 
de què la Cooperativa pugui contribuir a les 'les 
peses amb la quantitàt que en el pressupost se li 
assigna. Continua el Dr. Vilardell, exposant amb 
dades i xifres que presenta al Consell l’estat eco
nomie de la Cooperativa, que, si bé cada dia és 
més floreixent, en can vi s’ha de teñir en compte 
que es troba encara en pie període d’organització 
i tenint de vèncer nombroses dificultats per a po
der arribar al desenrotllament normal d’aquesta 
Institució.

El Consell escolta amb molta atenció les mani- 
festacions del Dr. Vilardell i s’acordà parlar no- 
vament d’aquesta qiiestió en la sessió extraordina
ria que s’ha acordat celebrar el dio 5 d’octubre 
per a tractar de pressupostos.

Passa a tractar-se deis assumptes que resten 
pendents derivats de les darreres Assemblees.

S ’aprovo el projecte de modificació del conveni 
amb le Companvies d’Assegurances d’accidents del 
Treball que presenta el Dr. Sellas, després d’ha- 
ver-hi introdui les esrnenes aprovades per la Sec- 
ció Comarcal de Barcelona, el qual estudi ha fet 
conjuntament amb el Secretari d’aquella Comar
cal.

Aprovada la modificació del conveni, s’acorda 
comunicar-la a totes les Companyies d’asseguran- 
ces d’accidents i als metges interessats.

Es tracta de lo’rganització de les Mancomuni- 
tats Comarcals i es dona compte de les contestes 
rebudes de les Seccions comarcals. S ’acorda el 110- 
menament duna Comissió formada pels doctors 
Castro, Coll, Monné i Soler i Daniel, per a estu
diar aquest assumpte i elevar una proposta al 
(oliseli.

El Dr. Abelló llcgeix 1111 informe, que ha re- 
dactat per encàrrec del Consell, referent a la 
proposició presentada per la Secció Comarcal de 
Tarragona en l'Assemblea extraordinària del mes 
de juny i, després d’unes breus consideracions, 
el propi Dr. Abelló proposa que, vista la extraor
dinària importància d’aquest assumpte, es repar-

teixin còpies a tots els Srs. Consellers de la pro- 
posició de Tarragona i del seu informe per tal que 
en la propera sessió ordinària es pugui tractar d’a- 
questa qüestió després d’haver-la estudiada de- 
tingudament.

Es dona compte d’haver comunicat a la Gene- 
ralitat l'acord de l ’Assemblea extraordinària del 
mes passat referent a les oposicions a metges fo
renses.

Es llegeix la segiient comunicació del Dr. Belli
do, President de la Mesa de la darrera Assemblea 
Ordinària :

“ Sr. President del Sindicat de Metges de Ca
talunya. Ciutat. Honorable company : En llegir 
l’acta de la darrera Assemblea Ordinària celebra
da el mes de juny d'aquest any i publicada en el 
Butlleti de juliol, Assemblea que vaig teñir 1’ho
nor de presidir, constato una equivocado que per 
Passumpte a que es refereix crec que mereix ès
ser rectificada. En tractar del nomenament de Se
cretari Honorari a favor del company Pere Mas 
i Oliver diu l ’acta que fou per majoria, quan en 
vcritat va èsser fet per aclamado. Comprenc que 
la precipitado amb què es redactà l’acta en el 
ni&teix moment de l ’Assemblea hagi pogut donar 
Hoc a aquesta confusió, a la qual no dóno altre 
abast que una simple equivocado, però considero, 
110 obstant, que és convenient, en beenfici del com
pany interessai, fer constar aquesta rectificado 
al llibre d’actes i publicar-la també al Butlleti 011 

fou transcrita l’acta de referencia. Perdoneu que 
hagi molestai la vostra atenció per aquest assump
te, però he cregut que el meu deure de President, 
que no dubto que és compartii per tots els cont- 
panys de la Mesa Presidencial, nr obliga a fer-ho 
constar. Us saluda molt afectuosament. E l Pre
sident de l’Assemblea Ordinària de Delegats de 
l’anv T 9 3 3 . (Signat) J . M. Bellido.

S ’acorda traslladar còpia d’aquesta comunicació 
al Comité de Redacció del Butlleti perqué la pu- 
bliqui en el proper número i que en el foli del 
llibre d’actes on es transcriu l’acord de l’Assem
blea que fa referencia al cas exposat en la lletra 
del Dr. Bellido s’hi faci una anotado amb una 
referencia del foli 011 s’inscrigui aquesta acta per 
tal que consti degudament la rectificado sol-licita
da pel Dr. Bellido.

I sensc altre assumpte a tractar, s ’aixeca la ses
sió a les 3 liores del diá següent al de comentada.


